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Объект исследования – развлекательность как тенденция в телевизионном вещании.
Предмет исследования – функционирование и состояние развлекательного телевидения Китая и Беларуси на современном этапе с учетом типологии программ,  а также потребностей аудитории.
Цель исследования – проанализировать современные развлекательные телепрограммы в телевизионном вещании Китая и Беларусь, их типологические характеристики, жанровые и стилистические особенности, аудиторные предпочтения.
Достижение поставленной цели осуществлялось путем постановки и решения логически взаимосвязанных задач, последовательно раскрывающих тему данной работы – рассмотреть понятие и сущность развлекательные телевидения; определить телевизионные приоритеты развлекательных каналов в Китайской Народной Республике и Республики Беларусь; выявить проблемы и определить направления совершенствования развлекательных телеканалов в Китае и Беларуси.
        Для осуществления цели работы и решения комплекса поставленных задач были использованы теоретические методы исследования, которые включают в себя описательный, сопоставительный, сравнительно–исторический методы, интерпретацию и обобщение существующих точек зрения. 
Структура дипломной работы подчинена решению поставленных задач и состоит из: введения, 3-х(двух) глав, заключения и списка использованной литературы.
Автор работы подтверждает достоверность материалов и результатов дипломной работы, а также самостоятельность ее выполнения.
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The object of research is entertainment as a trend in television broadcasting.
The subject of the study is the functioning and state of entertainment television in China and Belarus at the present stage, taking into account the typology of programs shown on the television screen, as well as the needs of the audience.
The purpose of the study is to analyze modern entertainment TV programs in the television broadcasting of China and Belarus, their typological characteristics, genre and stylistic features, and audience preferences.
Achieving this goal was carried out by setting and solving logically interrelated tasks that consistently reveal the topic of this work – to consider the concept and essence of sports television; to determine the television priorities of sports channels in the People's Republic of China and the Republic of Belarus; to identify problems and identify areas for improving sports TV channels in China and Belarus.
To achieve the goal of the work and solve the set of tasks, theoretical research methods were used, which include descriptive, comparative, comparative–historical methods, interpretation and generalization of existing points of view.
The scientific novelty of the research is determined primarily by the complexity of the approach to the problem posed, namely, an attempt to formulate, on the basis of the attracted theoretical and practical material, the main criteria and characteristics, according to which, on the one hand, the existing close relationship is based between the nature of the content and the preferences of the audience in the context of modern entertainment TV programs on the television of China and Belarus, on the other hand, on a certain cultural vector of development of TV channels, their methods of managing and capitalizing media resources have been formed.

